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Kéri továbbá, hogy a projekt megvalósítása során fel
merülő költségekből
- az AFA-visszatérítés heghiúsulása esetén, annak el

lentételezését a kölcsön kamatainak,
- kezelési költségének,
- árfolyamváltozásból adódó többletterheinek 
visszafizetését vállalja át.
3.) A Képviselő-testület indokoltnak tartja a kor
mányszervek tudomására hozni azon véleményét, hogy a 
térségben érintett önkormányzatok önhibájukon kívül 
kerültek illetékességi területüket meghaladó kihatá
sú kritikus környezetszennyezéssel veszélyeztetett 
állapotba és e szándéknyilatkozatnak tekinthető ha
tározatban foglaltakat meghaladó kötelezettségválla
lás az egész futamidő alatt Várpalota város Önkor
mányzatának Működőképességét veszélyeztetheti.
A Képviselő-testület mindezekre figyelemmel az ön- 
kormányzati gazdálkodás biztonságáért viselt fele
lősséggel kéri és javasolja a miniszteri előterjesz
tésben szereplő határozati javaslati pontokat újabb 
8.) ponttal kiegészíteni, a következőkkel:
"8.) A Kormány arra az esetre számítva, hogyha a 
felvett kölcsön törlesztése az önkormányzatok fize
tőképességét veszélyeztetné, az esedékes éves tör
lesztésre, annak mértékéig az általuk kötendő bank
kölcsönszerződésben kezességet vállal.'’
Felelős : a határozat megküldéséért:

Leszkovszki Tibor polgármester
Határidő: azonnal

16,30 h-kor: Márhoffer György elment, jelen van 25 fő.

2.) Várpalota Város Pétfürdo Városrész Önkormányzata bom- 
bázási emlékművének felállításához fizetési segítség 
kérése

A n g y a l  Péterné:
Tisztelt Képviselőtársaim!
Mindenki előtt köztudott, hogy a költségvetésben az emlék-
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műre 400.000 Ft lett elkülönítve, 400.000 Ft-ot pedig köz
adakozásból próbálunk meg összeszedni. Nagyon szeretnénk, 
ha közadakozásból ez a 400 eFt összejönne, de pillanat
nyilag még nem érkezett befizetés a számlára. Ezt a pénzt 
tehát kölcsön szeretnénk csak kérni a költségvetésből a 
Pétre eső költség terhére, amit remélem hamarosan vissza 
tudunk fizetni és felhasználni az eredeti céljára.
A lakosságtól az emlékművel kapcsolatban eddig csak po
zitív vélemény érkezett.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Tehát itt csak pénzátcsoportosításról van szó a városrész 
városgazdálkodási feladataira rendelkezésre álló pénzből, 
mely a közadakozási számlára befolyó összegből kerül 
vissza a városgazdálkodási feladatokra.

15,35 h-kor Kerekes István kiment, a létszám 24 fő.

B á t o r  Antal:
A magam részéről támogatom, bízom benne, hogy a számlán 
összegyűlik az összeg, hiszen Pétnek 5.400 lakosa van, 
tehát még 100 Ft sem jut egy személyre.
Nekem inkább olyan félelmem van, hogy túl sérülékenynek 
látszik, mi lesz akkor, ha megsértik, vagy vandál módon 
összetörik egyes részeit.

T ó t h  István:
Az emlékmű kemény gránitlapokból készül, amit semmilyen 
fémmel nem lehet megkarcolni, a madarak pedig dupla sav
álló lemezekből lesznek hegesztve, amelyeket csak igen 
nagy erővel lehet elhajlítani.

C s ő v á r i  János:
A magam részéről én is csak támogatni tudom, nekem nagyon 
tetszik az emlékmű, de javaslom, hogy tudatosítsuk a la
kossággal, hogy az emlékmű teljes ára nem 800.000 Ft-ba 
kerülne, hanem ennek ötszörösébe, ha a gránitkövek nem 
állnának rendelkezésre. De ezek megvannak, így szinte csak 
a madarak - amelyek elsuhanó repülőgépeket ábrázolnak 
kerülnek pénzbe. Szerintem ezért az emlékműért a 800.000 
Ft nem sok, én mindenképpen támogatom.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Aki a határozattervezettel egyetért, az kérem szavazzon.
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75/1994. (III.17.) sz. képviselő-testületi határozat:
Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete 
Pétfürdő Városrész Önkormányzatának kérelmét támo
gatja. A bombázási emlékmű felállításához hiányzó 
pénzeszköz t,

400.000,- Ft-ot, azaz: Négyszázezer forintot
megelőlegezi a városrész városgazdálkodási felada
tainak terhére azzal, hogy a közadakozási számlára 
esetlegesen befolyó összeget visszaadja a városgaz
dálkodási feladatokra.
Felhatalmazza a jegyzőt, hogy a költségvetési rende
let módosításánál az előirányzatok közötti átveze
tést vegye figyelembe.
Határidő: 1994. május 31.
Felelős : Leszkovszki Tibor polgármester,

Dr. Czeidli István jegyző

3.) A közalkalmazotti illetményrendszer bevezetésével kap
csolatos önkormányzati középlejáratú hitel igénylése

U n f e r d o r b e n  Anikó:
Tisztelt Képviselő-testület!
Az éves költségvetési rendeletünkben a működtetési hiány 
fedezésére 48 millió Ft hitel felvételét hagyta jóvá a 
képviselő-testület. Az OTP, mint az Önkormányzat számla- 
vezető bankja jelezte felénk, hogy van egy olyan lehető
ség, hogy a közalkalmazotti bér miatti többletkiadás ön- 
kormányzatot terhelő részét az OTP megfinanszírozhatja 
hitellel olymódon, hogy a hitel kamata 24 %. Ezt a hitelt 
csak a bérfizetéshez lehet felvenni. Ez a hitel azért ked
vezményes, mert egyrészt középlejáratú, egy év türelmi 
idő után 3 év alatt lehet visszafizetni, másrészt pedig 
nem kérnek hozzá hitelfedezeti garanciát.
Kérem a testület támogatását.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Amennyiben hozzászólás, vélemény, észrevétel nincs, sza
vazásra tenném fel. Aki a határozat-tervezetet elfogadja, 
az kérem szavazzon.
A Képviselő-testület 24 igen szavazattal, egyhangúlag a 
következő határozatot hozta:
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76/1994. (III.17.) sz. képviselő-testületi határozat:
Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete a 
közalkalmazotti illetményrendszer bevezetésével kap
csolatban az önkormányzati saját rész finanszírozá
sára 20.315 ezer forint középlejáratú hitel felvéte
lét határozza el a számlavezető pénzintézettől, az 
Országos Takarékpénztár és Kereskedelmi Bank Rt. 
Várpalotai fiókjától. A hitel kamata változó, jelen
leg évi 24 %, a visszafizetés időtartama egy év tü
relmi idő után 3 év, a rendelkezésre tar tási jutalék 
évi 3 %. A hitelfelvétel a bérfizetéshez kapcsolódik. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert 
2s a jegyzőt a hitelszerződés megkötésére.
Határidő: azonnal
Felelős : Leszkovszki Tibor polgármester,

Dr. Czeidli István j?gyző

B E J E L E N T É S E K :

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Szeretném bejelenteni, hogy a tegnapi nap egy jelentős 
esemény volt a Jegyző úr életében, mert 30 évvel ezelőtt 
állt a város szolgálatába. A testület valamennyi jelen
lévő tagja nevében meleg szeretettel gratulálok, köszö
nöm az elmúlt 30 évet, a további munkához jó erőt, egész
séget kívánok.

Dr. C z e i d l i  István:
Köszönöm szépen.

C z i f r a László:
Szeretném bejelenteni, hogy a Felsőinkám utcában a lakó
házak és a kórház között lévő árok lefedetlen. Az lenne 
a kérésünk, hogy oda sürgősen valami védőkorlátot kellene 
kihelyezni, amíg valami komoly baleset nem történik.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az észrevételt indokoltnak tartom, intézkedni fogok.
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C s ő v á r i  János:
Szeretném megkérdezni, hogy a Gebhardt Gyula által veze
tett előkészítő bizottságnak mennyi idő áll rendelkezésé
re a vizsgálatra, mikorra várható a döntés?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A bizottság a hónap végére, vagy a jövő hónap elejére 
végez a munkával, ezt követően április közepén a testü
letnek kell a végső döntést meghoznia az ügyben. Testü
leti döntés és szerződéskötés nélkül az Erőmű a 240-260 
milliós programot nem fogja indítani.

Inotán a faluban nagyon sok utcában nincs közvilágítás, 
amit már két hete bejelentettem, ae azóta sem történt 
intézkedés.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Energetikus úrnak légyszíves továbbítani Szathmáry Kál
mán és szerdán kérek visszajelzést, hogy a javítás meg
történt-e .

Amennyiben több bejelentés nincs, végezetül elmondanám, 
hogy a rendes testületi ülésünket e hónap 31-én tartjuk.
A MIKROVOX Kft. azzal a kéréssel fordult hozzánk, hogy 
ingyen és bérmentve ezen az ülésen hadd mutassa be, illet
ve üzemeltesse a szavazatszámláló rendszerét, úgyhogy sen
ki ne lepődjön meg, hogy 31-én egy kicsit másabb lesz a 
technikai berendezés.

Több bejelentés, hozzászólás nem lévén a Polgármester a 
Képviselő-testület ülését 17,00 órakor bezárta.

K. m . f.
/

Dr. Czeidli István/ 
jegyző


